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   Mesto Gbely 
     Nám. Slobody 1261, 908 45  Gbely 

 

 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

            konaného dňa 6.9.2021 v Dome kultúry Gbely 

Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) –   11  poslancov 

 

Primátor mesta určil zapisovateľku zápisnice: 

 

Zapisovateľka: Mgr. Andrea Šupíková     

    

Skôr, ako primátor mesta prečítal program rokovania Mestského zastupiteľstva, oznámil 

prítomným poslancom, že ku dňu 27.7.2021 sa písomne vzdala funkcie poslankyne MsZ 

Gbely Mgr. Petra Horinková. 

 

Podľa zákona o voľbách do orgánov samosprávy na uvoľnené miesto poslanca 

nastupuje pán Ing. Kornel Činovský, ktorému bolo doručené osvedčenie  o zvolení za 

poslanca MsZ. Podmienkou je aj   sľub poslanca, ktorý primátor mesta  prečítal 

a následne pán Činovský podpísal. 

Po tom, ako mu pán primátor zablahoželal k zvoleniu za poslanca,  konštatoval, že je 

prítomných 11 poslancov, nakoľko sa ospravedlnil poslanec Tomáš Papánek, že 

z dôvodu pracovného zaneprázdnenia bude pár minút meškať. Mestské zastupiteľstvo je 

uznášania schopné, preto otvoril zasadanie predložením programu. 

 

Následne uviedol, že na MsZ sa ospravedlnila z pracovných dôvodov  Ing. Mária 

Poláková – hlavná kontrolórka mesta.  

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh programu rokovania  mestského zastupiteľstva 

predloženého  poslancom, ktorých bolo v tom čase prítomných  11. 

 

Program:               

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Návrh VZN podmienky prideľovania  nájomných  bytov v meste Gbely 

4. Návrh Dodatku č. 1 VZN  č. 1/2021 o výške úhrady za sociálne služby poskytované 

v zariadení sociálnych služieb DPS n.o. Gbely 

5. Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Gbely  za I. polrok 2021 

6. Majetkové prevody 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Ukončenie            
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Výsledok hlasovania: 

Za 11 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Ing. Kornel Činovský, 

Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. 

Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra 

Volková 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: 

 

Overovatelia:    p. Adam Ambra 

                           p. Peter Pecha 

                                

Primátor predložil poslancom  na odsúhlasenie  návrh  zloženia  návrhovej komisie:   

 

Návrhová  komisia: Mgr. Mária Karasová  -  predseda 

                                   Ing. Ondrej Chocholáček - člen 

                        doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD. - člen 

 

Keďže neboli  pripomienky k návrhu, primátor mesta dal hlasovať za členov 

návrhovej komisie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 11 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Ing. Kornel Činovský, 

Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. 

Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra 

Volková 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

 k bodu 2 

Kontrola  plnenia uznesení 

 
Primátor mesta konštatoval, že uznesenia sa priebežne plnia.  

 

 
k bodu 3 

Návrh VZN podmienky prideľovania  nájomných  bytov v meste Gbely 
 
Mesto Gbely je vlastníkom dvoch bytových domov na ul. Záhumenice v Gbeloch, 

v ktorých je k dispozícii spolu 30 nájomných bytov. Od 1.1.2021 je účinná novela 

zákona č. 443/2010 Z.z., ktorá upravila okrem iného aj  niektoré ustanovenia zákona 

týkajúce sa práv a povinností pri uzatváraní nájomnej zmluvy na prenájom bytu, najmä 

upravila výšku mesačného príjmu nájomcu a ostatných osôb žijúcich v byte, ktorý slúži 

na posúdenie oprávnenosti prenajímateľa uzatvoriť  nájomnú zmluvu. 

 

Návrh VZN bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok 

a v komisii pre sociálne a zdravotné veci, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať 

predložené uznesenie. 

 



 3 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ vydáva: 

 

VZN  o podmienkach prideľovania nájomných bytov v meste Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 11 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Ing. Kornel Činovský, 

Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. 

Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra 

Volková 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 

 

   k bodu 4 

Návrh Dodatku č. 1 VZN  č. 1/2021 o výške úhrady za sociálne služby 

poskytované v zariadení sociálnych služieb DPS n.o. Gbely 
 

Dom pokojnej staroby n.o., Gbely poskytuje sociálne služby v zmysle zákona č. 

448/2008 Z. z. o sociálnych službách, pričom chce zriadiť aj sociálnu službu práčovňa, 

ktorú budú môcť využívať  seniori, ktorí nie sú obyvateľmi DPS n.o. Gbely. Zriadením 

sociálnej služby práčovňa  je možnosť získať pre Dom pokojnej staroby n.o. 

Gbely grant prostredníctvom MAS Partnerstvo pre Horné Záhorie o.z.., vďaka ktorému 

by zariadenie mohlo zakúpiť nové vybavenie práčovne – veľkokapacitné práčky 

a sušičky. Senior, ktorý si prinesie prádlo do práčovne si ho sám pod dohľadom 

zamestnanca DPS n.o. Gbely vyperie  a v prípade potreby aj vysuší v elektrickej sušičke 

prádla pod dohľadom zamestnankyne zariadenia za odplatu. Suma úhrady za jeden 

cyklus prania a jeden cyklus sušenia je určená na základe kalkulácie predpokladaných 

nákladov. 

 

Návrh VZN bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok 

a v komisii pre sociálne a zdravotné veci, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať 

predložené uznesenie. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ vydáva: 

 

Dodatok č. 1 k VZN o výške úhrady za sociálne služby poskytované v zariadení 

sociálnych služieb Dom pokojnej staroby n.o. Gbely. 

 

Do rozpravy sa prihlásila poslankyňa Mgr. Volková E., ktorá vyjadrila súhlas 

s materiálom a zároveň sa spýtala, čo ak ten grant nezískame, čo bude s tými práčkami 

a sušičkami.  Či sa nebudú využívať na tieto služby pôvodné práčky a sušičky, čo bude 

za následok, že sa skorej opotrebujú. 

 

Ing. Hazlinger odpovedal, že grant je už podpísaný, môže sa zrealizovať až vtedy, keď 
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bude sociálna služba práčovne v centrálnom registri zaregistrovaná. 

 

Ing. Krbicová vysvetlila, že  táto služba bude slúžiť jeden deň v týždni pre seniorov 

mesta Gbely a 4 dni v týždni bude slúžiť pre klientov zariadenia. 

 

Mgr. Volková E. – takže grant je podpísaný a už to čaká na naše schválenie a potom sa 

môžu zakúpiť práčky a sušičky? 

 

Ing. Krbicová vysvetlila, že podmienkou získania grantu je zaregistrovanie tejto služby 

a schválenie cenníka a toto schvaľuje MsZ. 

 

Ing. Mihál – žiadal o vysvetlenie, čo je skratka MAS, keďže je to podpora cestovného 

ruchu. Ďalej sa spýtal, či už sme podali projekt, kde sa podal, koľko je náklad, na čo 

bude slúžiť režijná položka. Ďalej požiadal o  priblíženie grantu. Dodal, že ešte sme nič 

neschválili a máme schválený projekt. 

 

Ing. Hazlinger – vysvetlil, že v minulosti sa v mestskom zastupiteľstve schválilo 

členstvo v MAS - miestnej akčnej skupine  Partnerstvo pre Horné Záhorie. Členmi tejto 

skupiny sú  obce okresu Skalica + obec Smolinské. Sídlo má na  Obecnom úrade 

v Kopčanoch. Táto organizácia zastrešuje problematiku skalického okresu.  Bola 

možnosť čerpať financie aj na sociálne služby a preto bola spracovaná žiadosť na 

technické zlepšenie terajšieho stavu práčovne.  

 

Ing. Mihál – združenie sa prihlásilo k projektu, je už spracovaná a vyhodnotená výzva? 

Partnerstvo získalo peniaze pre nás  z toho grantu? Aký to bol projekt. 

 

Ing. Krbicová – je to projekt cez Miestnu akčnú skupinu Horné Záhorie. Sú tam 

podnikateľské subjekty, obce aj neziskové organizácie. Časť financií bola určená pre 

sociálne služby. My sme sa uchádzali s projektom modernizácia zariadenia DPS n.o. 

Gbely. Financie sú schválené a sme v procese predkladania dokladov, aby nám boli 

finančné prostriedky poskytnuté. DPS má uzatvorenú zmluvu s Partnerstvom pre Horné 

Záhorie. 

 

Ing. Chocholáček dodal, že táto služba bude slúžiť pre seniorov, ktorí si prádlo prinesú, 

sami si ho vyperú a vysušia. Dodal, že podľa jeho názoru táto služba nebude veľmi 

využívaná. Zároveň však dodal, že pre zariadenie sa získajú práčky a sušičky z projektu, 

kde spoluúčasť na projekte je len 5  %. 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Za 11 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Ing. Kornel Činovský, 

Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. 

Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra 

Volková 

Zdržal sa: 0 

Proti: 0 
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k bodu 5 

Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Gbely  za I. 

polrok 2021 

 
Ide o zákonnú povinnosť zhodnotenia čerpania rozpočtu mesta Gbely za I. polrok 2021, 

ktorá bola predložená aj na rokovanie členov komisie pre ekonomiku, legislatívu 

a verejný poriadok, ktorí odporúčajú poslancom uvedenú správu vziať na vedomie. 

 

Primátor otvoril rozpravu poslancov k tomuto bodu rokovania. 

 

Keďže neboli  žiadne otázky, primátor mesta konštatoval, že poslanci MsZ zobrali na 

vedomie Monitorovaciu správu programového rozpočtu mesta Gbely za I. polrok 

2021. 

 

k bodu 6 

Majetkové  prevody 
 

Ide o usporiadanie majetkových práv v areáli záhrady rodinného domu na ulici 

Naftárskej, vo vlastníctve manželov Pavla a Svetlany Škrovanových. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odpredaj časti pozemku reg. E-KN parc.č. 6344 (zapísaného v LV č. 2070, pre obec 

a kat. úz. Gbely),  diel 2, z ktorého vzniká novoutvorený pozemok reg. „C“ KN parc.č. 

634/2 záhrady s výmerou 117 m2, podľa GP č. 45644900-083/2021 zo dňa 28.7.2021 

(vyhotovil GEODESY SLOVAKIA, s.r.o., Koválov; overený Okresným úradom 

Skalica, katastrálny odbor pod č. 387/21 zo dňa 17.8.2021), v zmysle § 9a, ods. 8, písm. 

b.) zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí v z.n.p. do vlastníctva Pavla Škrovana, 

Naftárska 985, Gbely v podiele 3/8, Svetlany Škrovanovej, Naftárska 985, Gbely 

v podiele 7/24 a do BSM - Pavla Škrovana a Svetlany Škrovanovej, obaja bytom 

Naftárska 985, Gbely v podiele 1/3 za cenu 4,0 €/m2. 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Za 11 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Ing. Kornel Činovský, 

Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. 

Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra 

Volková 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu 7 

Rôzne 

 
• Služba stravovanie dôchodcov – príspevok na jedlo pre dôchodcov  

 

V poslednom období vzrástol záujem o stravovanie sa dôchodcov, obyvateľov s trvalým 
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pobytom v meste Gbely, ktoré zabezpečoval najmä Dom pokojnej staroby. Tento   

z kapacitných dôvodov nemôže túto sociálnu službu poskytovať pre všetkých 

záujemcov. Preto sa navrhuje poskytovanie príspevku na stravovanie dôchodcov 

v ktoromkoľvek stravovacom zariadení v meste Gbely, kde dôchodca obed odoberá, 

resp. bude odoberať. Stravovanie sa poskytuje v rozsahu jednej stravovacej jednotky 

a mesto bude na stravovanie dôchodcov prispievať 0,20 €, tak ako doposiaľ prispieva na 

obedy dôchodcom, ktorí sa stravujú v DPS n.o. Gbely. 

 

Materiál  bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok 

a v komisii pre sociálne a zdravotné veci, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať 

predložené uznesenie. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Príspevok na stravovanie dôchodcom s trvalým pobytom v meste Gbely vo výške 0,20 

€/obed, ktorí odoberajú obed v stravovacích zariadeniach na území mesta Gbely. 

 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec RNDr. Brunovský, PhD.  a spýtal sa, koľko je cena 

obeda pre klientov  DPS n.o. ? 

 

Ing. Krbicová – cena je nižšia, nakoľko zariadenie dostáva dotáciu z MPSVaR na mzdu 

kuchárov a pomocných kuchárov,  z tohto dôvodu je cena pre klientov v zariadení za 

obed nižšia ako pre dôchodcov, ktorí odoberajú obed mimo zariadenia. Cena pre 

dôchodcov mesta Gbely je 2,90 € + dotácia z mesta t.j. 3,10 €.  

 

RNDr. Brunovský PhD., sa spýtal na priemernú cenu obeda v meste Gbely. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že najviac stravníkov dôchodcov,  okrem DPS n.o. Gbely, 

máme evidovaných  v SOŠE Gbely.  

 

RNDr. Brunovský, PhD. predložil pozmeňujúci návrh na zvýšenie príspevku na 0,50 

€/obed, nakoľko je nepomer ceny  obedov v stravovacích zariadeniach. 

 

Ing. Hazlinger tento pozmeňujúci návrh nie je možné s týmto návrhom miešať, nakoľko 

by to bolo diskriminačné voči klientom v DPS. My sme chceli zjednotiť možnosti pre 

dôchodcov, ktorí nie sú klientmi DPS. Chceli sme zjednotiť dotáciu aj pre dôchodcov,  

ktorí poberajú obedy v SOŠE Gbely. Podľa našich zistení ide o cca 60 stravníkov. Ďalej 

primátor mesta navrhol, aby tento predložený pozmeňujúci návrh bol najskôr 

prerokovaný v komisii ekonomickej a v komisii sociálnej, aby sa tento návrh zhodnotil 

zo všetkých strán, t.j. aj aký bude  dopad na rozpočet a taktiež, aby boli pre všetkých 

rovnaké kritériá. 

 

Prišiel poslanec Tomáš Papánek a počet prítomných  poslancov sa zvýšil na 12. 

 

Ing.  Chocholáček – sa vyjadril k návrhu RNDr. Burnovského, PhD. a dodal, že je za to, 

aby sa podporovali dôchodcovia,  ale bolo by vhodné, aby bol pozmeňujúci návrh 

prerokovaný v komisiách, kde bude predložený dopad na rozpočet, čo je podstatná vec.  

Je potrebné predložiť, koľko dôchodcov bude odoberať obedy, aká bude celková 
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dotácia.   

 

p. Papánek – navrhol zrušiť tento návrh a peniaze posunúť do sociálneho zariadenia na 

mzdy pre pracovníkov. 

 

Ing. Mihál –  sa spýtal, či vieme koľko ľudí sa chce stravovať. Dodal, že chýba 

v materiály ekonomická analýza. Ďalej sa spýtal, či vieme koľko sa dohlási do 

stravovacích zariadení nových odberateľov obedov z radov dôchodcov. 

 

Ing. Kováčová vysvetlila, že každý rok sa schvaľuje dotácia vo výške 6 tis. €.  Každý 

rok sa táto dotácia vyúčtováva. Nová dotácia bude do konca roka vo výške 1 tis. €, ktorá 

bude z nevyčerpanej položky, z toho dôvodu príde k presunu. To znamená, že 

nemusíme robiť zmenu rozpočtu. Ak by išlo o dotáciu 0,50 € išlo by o niekoľko tisíc za 

rok a bolo by asi aj viac záujemcov.  Bolo by diskriminačné, aby sme nechali dotáciu 

len v DPS za 0,20 €. 

 

Ing. Mihál – ak  sa zvýši dotácia a v DPS sa uvoľní stravovacie miesto, je nejaký 

systém, kto sa bude tam stravovať. 

 

Ing.  Hazlinger  - všetci dôchodcovia, ktorí mali záujem odoberať obed z DPS, ich 

odoberajú.  

 

p. Papánek navrhol, či by bolo možné, aby si dôchodca mohol vyberať obed podľa 

veľkosti porcií.  

 

Ing. Krbicová vysvetlila, že mäso ma normu 100 g a nemôže meniť normu. 

 

Mgr. Volková E. – pochopila som, že doteraz sa nedával príspevok nikomu. Prikláňa sa 

k tomu, aby sa zvýšil príspevok, ale bolo by dobré, aby sa to prerokovalo v komisiách, 

lebo ide na rok o vyššiu sumu. Navrhla, aby sa príspevok poskytoval podľa výšky 

dôchodku. 

 

p. Papánek – príspevok vo výške 0,20 € je  11 000 € a pri príspevku  0,50 € je 27 000 €. 

To je  príliš  veľká suma z rozpočtu na obedy pre dôchodcov. 

 

Mgr. Volková E. – navrhla, aby informácia o schválenom príspevku na stravovanie bola 

dôchodcom oznámená prostredníctvom mesačníka Gbelana. 

 

 Keďže neboli žiadne iné návrhy, primátor mesta dal hlasovať za predložený návrh na 

uznesenie. 

 

Za 10 poslancov: Adam Ambra, Ing. Kornel Činovský, Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. 

Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav 

Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra Volková 

Zdržali sa 2 poslanci: RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Tomáš Papánek 

Proti: 0 
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• Schválenie Dohody o spolupráci s Partnerstvom pre Horné Záhorie – 

Infokiosk 

 

Ide o projekt   TTSK č. 1/R/2021, program „Podpora regionálneho rozvoja v Trnavskej 

župe. Predmetom projektu je vybudovanie siete smart informačných bodov, ktoré  

zabezpečia dostupnosť informácií o území, o atrakciách územia a ďalšia propagácia 

kultúry, cestovného ruchu, kultúrnych a prírodných hodnôt.  

Informačné body – exteriérové dotykové panely (infokiosky) budú umiestené v meste 

Gbely a obciach Kopčany, Radošovce, Brodské. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

pre Občianske združenie Partnerstvo pre Horné Záhorie o. z., Kollárova 1146, 908 48 

Kopčany v rámci projektu „Sieť smart infobodov pre územie MAS Partnerstva pre 

Horné Záhorie o. z.“ podporeného v rámci výzvy TTSK č. 1/R/2021 finančnú dotáciu 

na krytie finančných nákladov na vybudovanie dotykového infokiosku v meste Gbely 

vo výške max.  5.000,- EUR. 

 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Mihál, vyjadril súhlas s predloženým uznesením  

a spýtal sa, či ide o spoluúčasť. Požiadal o ekonomickú analýzu. 

 

Ing. Kováčová – príjemcom dotácie je Partnerstvo  pre Horné Záhorie. Infokiosk bude 

umiestnený v Gbeloch a   obciach Radošovce, Brodské, Kopčany. Teraz prechádza 

procesom implementácie a realizácie, prebieha výberové konanie na dodávateľa 

infokioskov. Infokiosk aj s naplnením bude vychádzať cca 15 tis. €. Vychádzalo sa 

z minulých projektov. Nakoľko ešte nie je ukončené výberové konanie, nie je stanovená 

konečná suma. Bude to formou dotácie, výška bude určená až po výberovom konaní.  

Malo by to byť od 3 – 5 tis. €. 

 

Ing. Mihál – Projekt bol vedený tak, že tam je spolufinancovanie združenia, ide o 30 % 

spolufinancovanie?  

 

Ing. Kováčová – ide o spolufinancovanie obcí, ktoré sa zúčastňujú projektu. 

 

p. Papánek – sa spýtal, koľko kioskov bude, kde bude, na koľko rokov to bude. 

 

Ing. Kováčová odpovedala, že infokiosk bude pred mestským  úradom a bude vysunutý 

na hranici  dlažby. Budú tam prípojky elektriny a internetu. Zostane to v majetku 

občianskeho združenia a toto združenie má poistené takéto majetky. Udržateľnosť 

väčšinou býva u grantov 5 rokov. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že do majetku to príde až po udržateľnosti. Infokiosk bude 

umiestnený do najväčších obcí Brodské, Kopčany, Radošovce je spádová obec 

a v Skalici a v Holíči už infokiosky sú. Budú sa tam prezentovať všetky obce okresu 

Skalica + obec Smolinské.  
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p. Papánek – sa spýtal, či tam budú informácie o meste alebo reklamy. 

 

Ing. Hazlinger – sme členmi občianskeho združenia a starostovia  a primátori to majú 

pod kontrolou, aby si tam nikto neprevádzkoval vlastný biznis. 

 

Mgr. Volková E. – prečo dávame celú spoluúčasť. 

 

Ing. Hazlinger – my dávame spoluúčasť len pre mesto Gbely, ostatní majú 

spolufinancovanie menšie. V meste Gbely to bude posunuté pred budovu na okraji 

chodníka kvôli lepšej dostupnosti, ale aj kvôli kamere osadenej na budove. V ostatných 

obciach to bude osadené na budovy.  Z tohto dôvodu je spoluúčasť vyššia.  

 

Ing. Kováčová vysvetlila, že spoluúčasť bude až po výsledku verejného obstarávania.  

 

Ing.  Chocholáček – za mňa cena v pohode. Upozornil na to, že treba sa o infokiosk 

starať. Treba myslieť na informácie ako sú kultúrne akcie.  

 

p. Papánek - čo sa všetko z infokiosku dozvieme. 

 

Ing. Hazlinger – budú tam informácie o obciach a mestách  okresu Skalica, ako sa 

dostane do určitej lokality a pod.  

 

RNDr. Brunovský, PhD. – vyslovil nesúhlas. Dodal, že nedokážeme zabezpečiť proti 

vandalizmu, nakoľko nemáme mestskú políciu. Dodal, že je to zbytočne vyhodené 

peniaze.  Sa spýtal, kde zoberieme na to peniaze z rozpočtu. 

 

Ing. Kováčová – z položky spolufinancovanie grantov. 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 10 poslancov: Adam Ambra, Ing. Kornel Činovský, Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. 

Róbert Kádar,  doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. Mária Karasová, Peter Pecha, 

Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra Volková 

Zdržal sa 1 poslanec: Ing. Miroslav Mihál 

Proti 1 poslanec: RNDr. Peter Brunovský, PhD.  

 
 

• Dotácia pre južnú Moravu postihnutú prírodnou katastrofou 

 

Územie našich susedov na južnej Morave  postihlo ničivé tornádo, ktoré zničilo mnohé 

stavby, rodinné domy a pod. Mnohí občania aj nášho mesta sa zapojili do okamžitej 

pomoci tomuto regiónu. Na zasadaní starostov a primátorov Záhorskej oblasti bolo 

prijaté uznesenie, ktorým sa odporúča, aby každá obec, či mesto prispeli na spoločný 

účet obnovy tejto oblasti finančnou čiastkou vo výške 1,- € na obyvateľa. Finančné 

prostriedky sa presunú na spoločný účet ZMO Záhorie, kde predseda ich následne zašle 

na príslušný účet na pomoc postihnutej Južnej Moravy.  
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Materiál bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný poriadok, 

členovia ktorej odporúčajú prijať predložené uznesenie. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu mesta Gbely vo výške 5 050 EUR pre ZMO 

Záhorie, Nám. slobody 10, 909 01 Skalica, IČO: 340 76 336, za účelom odstraňovania 

následkov živelnej pohromy na území Južnej Moravy. 

 

Do rozpravy sa prihlásil  Ing. Chocholáček dodal, že je rád, že sa našiel spôsob ako 

poskytnúť príspevok z rozpočtu na nehnuteľnosti, ktoré nie sú v majetku mesta. 

Zároveň vyjadril  podporu postihnutým obciam. 

 

Mgr. Volková E. – dodala, že je rada, že sa mesto podujalo prispieť. Spýtala sa, z akej 

položky to bude, keď to doteraz nešlo pri výstavbe rozhľadne. 

 

Ing. Hazlinger -je to dohoda medzi starostami, primátormi  v pohraničných obciach. Nie 

je to určené na kapitálové výdavky, ale je to na odstránenie následkov pohromy a je to 

z položky dotácie a v dotáciách pre organizácie je ešte rezerva. 

 

Ing. Kováčová – v zákone je presne definované, že obec môže poskytnúť dotácie iným 

subjektom  na odstránenie havarijných situácií alebo živelných pohrôm. 

 

Ing. Mihál – kapitálové výdavky sú definované do koľko to je. Ja som navrhoval v 

minulosti, aby sa jednorázovo zvýšila dotácia pre občianske združenie Gbelskí strýci vo 

výške 1 699 €.  Kapitálový výdavok je od 1 700 €. Predsa sme mohli a môžeme do toho 

vstúpiť, aby sme symbolicky mohli poslať 1.000 €, aby sme neporušili zákon. 

 

p. Papánek – keď sme súčasťou občianskeho združenia tak je to v poriadku. To 

znamená, že keby mesto vstúpilo do o.z. Gbelskí strýci, mohli by sme im  prispieť. 

Teoreticky by sme investovali do vlastného. Požiadal o zistenie tejto možnosti. 

 

RNDr. Brunovský, PhD. – poďakoval za myšlienku poskytnúť dotáciu. 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD.,  Ing. Kornel Činovský,  

Ing. Róbert Kádar,  Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. 

Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, 

Ing. Petra Volková 
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• Pozmeňujúci návrh poslanca Tomáša Papánka – zmena Rokovacieho 

poriadku MsZ 

 

Na Mestský úrad Gbely bol doručený návrh poslanca Tomáša Papánka na zmenu 

Rokovacieho poriadku. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

zmenu Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Gbeloch nasledovne: 

 

- V Časti V. Organizačno-technické zabezpečenie rokovaní MsZ, § 11, bode 1 upraviť 

nasledovne -  Rokovanie mestského zastupiteľstva sa bude vysielať online na 

webovej stánky mesta, cez sociálnu sieť prostredníctvom oficiálneho kanálu mesta 

Gbely na sociálnej sieti, ktorý bude za týmto účelom vytvorený. Vyhotovený 

audiovizuálny záznam bude do 10 dní od konania mestského zastupiteľstva dostupný 

na stránke mesta a zápisnica, ktorá obsahuje záznam o tom, kto viedol rokovanie, 

počet prítomných poslancov, program zasadnutia, stručný a vecný obsah rokovania 

a prijaté uznesenia, počty hlasov pri jednotlivých hlasovaniach s uvedením mena 

poslanca.  

 

Skôr ako  primátor mesta otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania opätovne uviedol, 

že považuje robenie videozáznamu za neefektívne vynakladanie finančných 

prostriedkov, nakoľko už rok mesto zabezpečuje audio záznam z rokovania MsZ, ktorý 

si každý môže nájsť na webovej stránke mesta. 

 

Následne otvoril rozpravu, do ktorej sa prihlásil poslanec p. Papánek a vysvetlil, že si 

nemyslí, že ide o  neefektívne nakladanie  peňazí.  

 

Ing. Chocholáček – dodal, že by bolo dobré to schváliť. Spýtal sa prítomných 

poslancov, prečo to nechcú podporiť. Dodal, že je slušnosť voči ľuďom dávať 

informáciu, čo poslanci robia. V minulosti doc. Mgr. Komorný, ArtD. spomínal prácu 

s metadátami a indexovanie. 

 

Ing. Hazlinger – podľa sľubu poslanca každý hlasuje podľa najlepšieho vedomia 

a svedomia a je to jeho osobná vec ako zahlasuje a bez toho aby svoje hlasovanie 

zdôvodňoval. Na túto tému už  bolo povedané veľa a všetky argumenty sú nahraté na 

stránke mesta  a môžu si ich občania nájsť. 

 

Ing. Kádar -  vysvetlil, že zvukový záznam je dostatočný. 

 

Ing. Činovský – nebude sa vyjadrovať. 

 

RNDr. Brunovský, PhD. – poďakoval za znovu predloženie návrhu, keďže niekedy 

rozprávam a nie je to zapnuté. V zápisnici sú len stručné veci, chcem aby ľudia videli, 

že tomu rozumiem,  tak ako napr. pri veterných elektrárňach. 
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p. Ambra – dodal, že pre neho je dôležité, aby na rokovaní bolo prítomných viac 

občanov. Keby si mal pozerať dva a pol hodinový záznam zo zastupiteľstva, tak by to 

po 5 minútach vypol. 

 

p. Pecha – audio záznam je postačujúci. 

 

Mgr. Karasová  - pre mňa je zvukový záznam postačujúci. 

 

p. Papánek  - ešte sa vyjadrím k efektívnemu vynakladaniu finančných prostriedkov ako 

príklad uviedol zakúpenie hlasovacieho zariadenia, ktoré sa v súčasnosti nevyužíva. 

 

Ing. Mihál – pozrite sa koľko krát sme to neschválili. Ani raz to nebolo v Gbelane 

uvedené, že sme to neschválili. Poslanec ďalej vo svojom vystúpení  kritizoval vedenie 

mesta a redaktora mesačníka Gbelan. 

 

Ambra – vystúpenie pána Mihála je ďalším dôvodom, prečo je proti video nahrávaniu, 

ľudia by si z nás robili len srandu. 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za uznesenie 

predložené poslancom Tomášom Papánkom. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 6 poslancov: RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Ondrej Chocholáček, Ing. Miroslav 

Mihál,  Tomáš Papánek, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra Volková 

Zdržali sa 6 poslanci: Adam Ambra, Ing. Kornel Činovský, Ing. Róbert Kádar,  doc. 

Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. Mária Karasová, Peter Pecha 

Proti:0 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 
k bodu 8 

Diskusia 

 
Do diskusie sa prihlásil Ing. Chocholáček, či by sa mohli dať informácie ohľadom 

výstavby rodinných domov v lokalite Kúcanka a čo poslanci môžu  urobiť preto, aby sa 

to posunulo dopredu. 

 

Ing. Hazlinger – jediné, čo by ste mohli urobiť je, aby ste presvedčili p. Jahodku, aby sa 

neodvolával pri konaniach jednotlivých štátnych inštitúcií.  Vďaka p.  Jahodkovi 

strácame čas, všetko sa predlžuje. Všetko teraz závisí od štátnych inštitúcií, je to na ich 

rozhodnutí. Predražuje sa  sieťovanie, čo má vplyv na cenu pozemku,   predlžovaním sa 

to predražuje najmä  pre mladé rodiny. Ja by som bol rád, keby sa schválil v MsZ 

materiál na predaj pozemkov do konca roka a následne začiatkom roka by sa pozemky 

mohli zasieťovať. A mohli by už vlastníci pracovať na projektoch. 

 

Ing. Chocholáček – bolo by možné dať informáciu, kedy sa predpokladá verejná súťaž, 

predpokladaný termín budovania inžinierskych sietí, aby vedeli základné informácie.  
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Ing. Hazlinger – dá  sa to urobiť hrubým odhadom. Tak ako sa p. Jahodka vyjadril na 

komisii ŽP, nekupoval si pozemok, aby tam vyrástlo sídlisko. Keďže sa musia rátať 

podľa normy 3 parkovacie miesta na rodinný dom,  dostali sme kladné stanoviská od 

všetkých inštitúcií. Len p. Jahodka sa odvolal, čiže to išlo na odvolací štátny orgán, 

ktorý má zákonné lehoty, až následne môže byť ďalšie konanie. Preto môžeme povedať 

len hrubý odhad,  najlepšie by bolo, keby sa to cez verejnú obchodnú súťaž čím skôr 

predávalo a budúci majitelia by si už mohli zabezpečovať projekty na rodinné domy. 

 

p. Papánek sa spýtal, či vedenie mesta rokovalo s p. Jahodkom. 

 

Ing. Hazlinger – od začiatku je p. Jahodka proti budovaniu rodinných domov, to ty 

veľmi dobre vieš. Teraz prebiehajú štandardné konania štátnych inštitúcií. 

 

Mgr. Volková E. – sa spýtala, či už máme záujemcu na kúpu utečeneckého tábora. 

 

Ing. Hazlinger – ponuky majú byť predložené do 14.9.2021. 

 

Mgr. Volková E. – požiadala, aby poslanci dostávali informácie o pripravovaných 

stavebných akciách, ako  je cyklistická dráha v  Cuníne.  Je už vypracovaný 

geometrický plán. Aby dostávali včasné informácie. 

 

Ing.  Hazlinger – na základe komunikácie s riaditeľom ZŠsMŠ Gbely, sme zisťovali 

o čo by mali deti záujem v exteriéri vzhľadom na covid, aby boli čo najmenej 

obmedzovaní. A s týmto návrhom prišiel aj Motocross club, že by to bolo vhodné 

doplnenie tohto areálu. Požiadali sme firmu NAFTA a.s.  o finančný príspevok, ktorý 

nám schválili. Do budúcna by sme chceli získať grant v spolupráci s obcou Tvrdonice  

na prepojenie cyklotrasy z  Gbelov do Cunína.  Máme jednu z najkvalitnejších  

motokrosových tratí na Slovensku. A keď prší, musia občania obchádzať až cez 

Kopčany, pritom je to len 3 km od Gbelov. 

 

p. Papánek sa spýtal, či máme štatistiku ako sa prevádzkovali lode a bicykle a či sa 

vôbec prevádzkovali. 

 

Ing. Hazlinger – lode sa neprevádzkovali vzhľadom k tomu, že je to hraničná voda 

a kvôli pandémii bol na hraniciach sprísnený režim. 

 

RNDr. Brunovský, PhD. – sa spýtal na nasledujúci  termín zasadnutia a na program 

gbelských hodov. 

 

Ing. Hazlinger – termín ďalšieho zasadnutia je 6.12. a v prípade schvaľovania nejakej 

výzvy alebo podmienok predaja pozemkov, tak aj skôr. Program gbelských hodov sa 

pripravuje a v akej veľkosti to bude záležať na pandemickej situácií za  dva týždne. 

 

Ing. Mihál sa spýtal na nevyužívané budovy v majetku mesta. 

 

Ing. Hazlinger – vysvetlil, že so zámermi môžu prísť aj poslanci. V budove kina je 

spoločnosť prevádzkujúca MOM. Staré MNV je pripravené pre poskytovanie 

zdravotníckych služieb. Byt v ZUŠ momentálne využíva  ochotnícke divadlo Gbelík. 

Na Utečenecký tábor je vypísaná súťaž. Areál materskej školy využíva občianske 

združenie Kokorunka a budova sa udržuje. 
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doc. Mgr. Komorný ArtD. – dodal, že niektoré kritické slová čo zazneli  zo strany Ing. 

Mihála, nemali zaznieť. Ako príklad použil p. Brutovského, ktorého  si  osobne váži 

a dodal, že veľa robí pre mesto. 

 

 

k bodu 9 

Záver 

 
Primátor mesta ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

V Gbeloch 14. septembra 2021 

 

 

 

Ing. Nataša Londarevová                         Ing. Jozef Hazlinger 

     prednostka MsÚ                                                  primátor mesta 

 

 

 

p. Adam Ambra 

p. Peter Pecha 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


